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Skolebestyrelsesmøde  
Tirsdag den 25. februar 2020 kl. 19-21 
Deltagere: Kirsten Lorenzen Steen, Tine Christensen, Sten Otterstrøm, Winnie Nielsen, Maria Ohlsen, Lise 
Harvig, Mette Harregaard, Sanne Larsen, Søren Anderson Schmidt, Emilie Larsen, Celina Morsing, Frank 
Andersen (referent) 
 
Afbud: Alice Knudsen, Malaak Atris 
  
Pkt. 1: Godkendelse af referat 
 Godkendt 
  
Pkt. 2: Orientering: 
 

a. Formanden  
 

b. Ledelsen 

 
Tine orienterede om, at vi får en huskunstner på besøg i uge 14, hvor vi samarbejder 
med børnehaverne. Kunstværkerne kommer til at tage udgangspunkt i H.C. Andersens 
eventyr. 

Vi har også arrangeret en Ramasjang-dag, hvor børnehaverne er med, og hvor børnene 

skal hentes på skolen. 

De nationale test bliver gjort frivillige.  

TV-Syd har kontaktet os for at høre, om vi vil være med i et program, hvor pensionister 

skal opleve forskellige skoler på nært hold. 

Vi får besøg af Jydske Vestkysten på mandag, når vi får nye martselever. 

     
c. Medarbejderne 

 
d. Elevrådet 

 
Elevrådet skal i gang med at lave en præsentation til elevmillionen. Der er allerede 
kommet konkrete forslag fra faserne, hvor iblandt der skal prioriteres. 

 
e. Opgavelisten 

Forældremøde – øge deltagelse (april) 
 

f. Andre 
 

Pkt. 3: Status på indskrivningen til 0. klasse 

Tine orienterede om, at vi har 20 elever indskrevet til kommende skoleår. Friskolerne får i 

alt 29 elever.  

Pkt. 4: Fejring af 100-året som dansk skole i anledning af Genforeningsåret.  
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Hvordan vil vi markere Genforeningen på Nordals Skolen? Vi aftalte på sidste møde at sætte 

god tid af til dette punkt. 

Vi arbejder på i samarbejde med Friskolen Østerlund at lave et event d. 14. maj ved 

genforeningsstenen ved Nørherredhus. 

Tine foreslår et arrangement samme dag, hvor forældre og bedsteforældre inviteres med til 

fællesspisning. Måske med aktiviteter for børnene: cykelringridning. 

100 år med dansk skole på Nordals. Fest i august. Festudvalg. Stenkunstværk, hvor hver elev 

får sin sten sat ind i. 

Pkt. 5: Tilladelse til at forlade skolens område i frikvartererne. 

Elevrådsrepræsentanterne har på vegne af udskolingen bedt om en drøftelse af muligheden 

for, at hele udskolingen kan forlade skolens område i frikvartererne. 

Vi forsøger os med en prøveperiode fra 1. marts, som evalueres på næste møde. Kravene til 

eleverne er: 

• Vi holder færdselsreglerne, når vi forlader skolen 

• Vi opfører os også pænt uden for skolens område, f.eks. i butikkerne 

• Vi sørger for, at der er rent og pænt på og omkring skolen 

• Vi er tilbage i klassen, når timen starter 

• Vi kan koncentrere os mindst lige så godt i timerne som hidtil 

• Vi holder skolens kostpolitik, der er uændret 

• Vi har et fælles ansvar for at klare disse krav og konfronterer hinanden, hvis det 

kikser. 

Pkt. 6: Orientering om afslutningen af regnskab 2019 

 Frank orienterede om skolens underskud. 

Pkt. 7: Punkter til næste møde 

 Timefordelingsplan, Budget 2020, elevfravær, klar med festudvalg til 100 året. 

Pkt. 7:  Evt. 

  


